
Hei!

Jeg viser til telefonsamtale i går og bekrefter at det bestilles en vurdering av hvordan den planlagte 
steinbruddaktivitet i Gullvika vil få av konsekvenser for vandrefalklokalitet i nærheten. Det er 
ønskelig å få gjort dette så fort som mulig.

Fra fylkesmannens forhåndsuttalelse siteres:

Masseuttak: Forhold til sårbar art.
Det er registrert en vandrefalk ikke langt unna planområdet. Det er viktig at det tas hensyn til denne 
arten i den videre planleggingen. Fylkesmannen påpeker at det må gis en beskrivelse av tiltakets 
konsekvenser for arten og mulig avbøtende tiltak. [...]

Området for planlagt steinbrudd går fram av vedlagte kartutsnitt.

Hvis du har spørsmål til oppdraget er det bare å ta kontakt.

Med vennlig hilsen
Kjell Vingen
arealbruksenheten 

Side 1 av 1

02.04.2013file://\\bodb03\ephortedok$\Prod\2013\03\22\344551.HTML


